
KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2024-08-19

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN: Peter Lexander, Sten Peterson, Gustav Lindberg, Christopher Persson, Jörgen Appelgren,
Louvain Måhlén

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

2) EKONOMIN
● Hur ligger vi till.

○ Inte helt klart än
● Obetalda medlemsfakturor

○ De som inte haft mail kopplad till Laget.se har inte fått avgifterna. Lillemor får skicka ut pappersfakturor till de
som inte betalat.

3) SKIDORNA
- Det ska sättas upp en bikupa vid elljusspåret
- Kalle Wall har fortsatt att röja i spåret under sommaren
- Bytet av lamporna i elljusspåret är klara

4) GYMNASTIK
● Rullskridskorna är på gång

● Mer info kring detta
○ Tanken är att köra kurser och därefter rullskridskodisco
○ Rullskridskor och skydd kommer att finnas att låna
○ Målgruppen är att nå ut till både vuxna och barn

5) FOTBOLLEN

● Rust av damernas omklädningsrum
Ansökan inskickad till göranssonska fonden

● Koder till sporthallen
○ Diana har fått behörighet till appen

● Nät mot järnvägen/ Hillstavägen
○ Ingenting nytt

● Nytt matchur
○ Klart

● Bevattningen
○ Nya slangar behövs tills nästa säsong, eventuellt söka bidrag för ett bättre bevattningssystem

● Gräsklipparen och gräsklipparna
○ Robotarna går dåligt och stannar ofta, mycket felmeddelanden. Hinder dras fram på planen vilket gör att

gräsklipparna stannar och kör sönder nät.
○ Christopher får fundera på om det är värt att fortsätta ha robotgräsklippare.

● Vatten bakom kylen i herrarnas omklädningsrum
○ Vi måste ta ett beslut kring åtgärd

6) KANSLIET/FASTIGHET
● Lillemor jobbar hemifrån

7) SPORTHALLEN/VALLEN
● Uthyrningar, danskurser visar intresse



8) ÖVRIGA FRÅGOR –

● Uppvisande av utdrag ur brottsregistret
○ De som visat upp är godkända i Laget.se

● Tjänstemannapension till Lillemor
○ Vi tar ett beslut när kassören är på plats, Pär får kolla upp information kring detta

● Nytt Elavtal Bixia
○ Solcellerna har vi sålt el för 2500kr hittills i år
○ Vi beslutar om att ta ner asparna vid läktaren då de täcker solcellerna för mycket

● Fotbollen behöver städa bättre efter sig, dammsuga torka golv göra ren entrématta torka bänkar och plocka undan det
de använt

● Ksk håller i fikaförsäljningen från och med 27/8, Louvain kollar om det går att dela upp det mellan Fotbollen och
Skidorna. De fikar vid ungefär 19:45, tiden blir ca 19:00-20:30.

9) MÖTET AVSLUTAS

Vid protokollet: Louvain Måhlén & Peter Lexander


